
Referat af Brugerrådsmøde d. 20.3 i Havnekontoret Odden kl. 15.00-17.00. 

Dagsorden: 
Deltagere: Dennis Rasmussen, Roland Sørensen, Dan Jensen, Margit Beuchert, Sven 

Frederiksen, Steen Hansen, Peter Nielsen, Karsten Pantmann. 

Godkendelse af dagsorden: 

Forslag til afmærkning af parkeringspladser ved flagstangen, Steen lovede at fremsende 

forslag! 

Trafikafdelingen er underbemandet, så der er ikke noget nyt fra dem. 

Tidsplan for nye flydebroer. 

Flydebroer kommer i uge 17, det forventes at de er monteret inden udgangen af uge 18. 

Der bliver skrevet ud til bådejere at de skal have flyttet deres både under montering af de nye 

flydebroer. 

Når de nye broer er monteret, er det muligt at der er nogle både der bliver flyttet, så de både der 

stikker dybest, kommer til at ligge der hvor der er mest vand. 

I uge 21 bliver indsejlingen uddybet. 

Venteliste til bådpladser. 

Bådelauget vil gerne have offentlig venteliste til bådpladser. Der er 2 ventelister, 1 intern hvor man 

kan se de som har bådpladser og ønsker nye er registreret. Den anden er for de som ikke har 

bådplads, men ønsker at få bådplads. 

Shelterpladsen er der noget nyt. 

Autocamperpladsen bliver udvidet til efteråret, derefter bliver der flyttet rundt på shelterne. 

Hvem er ejer af bygninger/skure/halvtage m.m.? 

Er der nyt? 

Der er ingen afklaring på hvem der ejer bygningerne.  

Der bliver gjort opmærksom på at der ikke må foregå loppemarkeder og lignende i de udlejede 

skure/bygninger, hvis dette er tilfældet skal man betale en anden husleje. 

Trappe på badebro er ikke fastgjort forsvarligt. 

Trappen er blevet fjernet af ”Bodil”, er der tidsplan for hvornår den kommer op igen? 

Hvis vinterbadeforeningen har nogen der vil stå for opsætning af broen, vil havnen gerne betale for 

materialerne til projektet. 

Nyt fra havneadministrationen. 

Opkrævninger er sendt ud. Der bliver ikke skåret i havnenes budget. Der bliver undersøgt i 

forvaltningen om der kan etableres et offentligt toilet mere. 

Investeringer fremadrettet. 

Der skal være dykkerundersøgelse af hvad det koster at renovere dieselbroen. Det bliver her i 

foråret at undersøgelsen foretages. 

Ca. 700.000 kr. til Autocamper/Shelterplads. 

Bordet rundt info samt med bl.a. ønsker fra den enkelte. 

Vinterbaderne har lavet nyt betalingssystem, hvor man betaler 1 gang om året, der er mulighed for 

gæster, som får en kode så de kan benytte saunaen til en fast betaling. Økonomien er rigtig god. 

Bådelauget har et årshjul, hvor man har forskellige ture, rundt i landet. Man vil gerne vide hvis der 

er andre bådelaug, der er interesseret i at komme på besøg på Odden, er man villige til at åbne 

klubhus for dem. 

Dan Jensen fortalte at de skal have kigget på deres tag, det trænger til renovering. 

Margit Beuchert er meget optaget af toiletfaciliteterne, der er virkelig behov for bedre 

toiletfaciliteter, da der kommer en del gæster i Auktionshallen, der kommer måske også noget café 

i provianten. 

Der kom forslag om at der kom en toiletvogn op, hvor brandsprøjten står eller ved siden af 

isværket. Havneadministrationen vil undersøge i ejendomsadministrationen. 



Eventuelt. 

Skraldebøtterne er placeret der hvor de er, fordi der krav om sortering i hele kommunen. Det er 

også af hensyn til at lastbiler kan komme ned til pladsen for at tømme skraldebøtterne. 


